淡江大學           學年度 第  學期       學系、研究所、學位學程
Tamkang University     Academic Year  Semester     Department               
論文指導教授變更同意書

Thesis Supervisor Change Consent Form

◎若為共同指導者，2位指導教授資料均須填具。
If jointly supervised, information for both thesis supervisors must be provided.
	新指導教授姓名
New Supervisor's Name
	

	學(經)歷
Academic and Professional Background
	

	研 究 範 圍

Research field
	

	服務單位及職稱
Affiliated Institution and Position Title
	

	研究生姓名
Name
	

	學號

Student ID
	

	更   換   原   因

Reason for Change
	

	原  指  導  教 授

Previous Supervisor (共同指導者均須簽章)
(Both co-Supervisors must sign or stamp)
	簽章(Signature or Stamp )
   年   月   日(YYY/MM/DD)

	新  指 導  教  授

New Supervisor
(共同指導者均須簽章)

(Both co-Supervisors must sign or stamp)
	簽章(Signature or Stamp )
   年   月   日(YYY/MM/DD)

	主任、所長

Chairman or Director
	簽章(Signature or Stamp )
   年   月   日(YYY/MM/DD)


◎指導教授簽章後，請於規定期限內送回系、所辦，統一彙整後陳報。
After the supervisors have signed or stamped, please return this form to the department office for filing and reporting by the specified deadline.

＊依本校個人資料管理規範，本表單各項個人資料僅作為業務處理使用，並於保存期限屆滿後，逕行銷毀。
In accordance with personal data management regulations of university, personal data collected in this form is used solely for academic affairs and will be destroyed after the retention period expires.
表單編號：ATRX-Q03-001-FM046-05

